

## Chinese Domestic Train Ticket

请购车票信息如下: Ticket information is as follows:

请在开车前将纸质车票换成纸票。  
Required to exchange this voucher for a paper ticket before travel. You will receive one paper ticket for each passenger.

请于列车开车前选择以下方式之一办理换票手续以进站乘车。  
Please select one of the following ways to exchange your ticket before riding the train:

请持新式身份证时:二代身份证直接在列车自动售票机换取纸质车票。  
If you hold a new style Chinese ID card, use the ticket vending machines to exchange for paper tickets.

请持二代居民身份证原件和订单号码到车站售票窗口换取纸质车票。  
Bring your ID card (passport) and order number to the station ticket window to exchange for paper tickets.

---

订单号: E052662988  
订单时间: 2017-02-05  
总张数: 2

车次信息	席位信息	旅客信息	车票状态
03月06日 2017年 T109 北京-上海 19:33-10:43	10 东隔 05 下铺/06 上铺 高级软卧	护照	已出票

---

Order: E052662988  
Order Date: 2017-02-05  
Total Passengers: 2

Train Info	Ticket	Passenger	Status
Date: 06-03-2017 Train: T109 From: Beijing To: Shanghai Depart: 19:33 Arrive: 10:43	Carriage: 10 Berth: 05 Lower/06 Top Class: Deluxe Soft Sleeper Fare: Adult	Passport	Confirmed

---

如换票或旅行方式有所变化, 请在开车前将纸质车票换成纸票并持身份证原件和订单号码到车站售票窗口办理。如需退票或改签, 请在开车前30天至票面日期前办理。如需退票, 可在开车前30天至票面日期前办理。如需改签, 可在开车前30天至票面日期前办理。  
If you wish to change your itinerary or cancel your trip, bring your ticket and valid ID document to the point of sale ticket window for refund procedures, you can also cancel tickets online via your account up to two hours before departure.

For more information please contact:

[travel@realrussia.co.uk](mailto:travel@realrussia.co.uk) – <http://www.realrussia.co.uk>

Travel Team: +44 (0) 207 100 7370